
 

 

Referat fra grupperådsmøde for Sofiendal Gruppe, 26.03.23, Spejdergården 

 

1) Valg af dirigent og referent: 

Dirigent Søren Borgstrøm-Hansen, referent Elin Danielsen 

2) Bestyrelsens beretning, blev afleveret som et lille løb med ophængte poster i Mulighedernes 

park, hvor spejderne fandt vej til posterne ved hjælp af sportegn og kort.  

Beretningen vedlægges referatet som bilag. 

3) Regnskab. Gert Simonsen fremlagde regnskabet og forklarede udgifter og indtægter. 

Regnskabet blev godkendt. 

4) Indkomne forslag. Der var ingen indkomne forslag. 

5) Udviklingsplan. Elin Danielsen redegjorde for Sofiendalspejdernes udviklingsplan, som er 

lavet med udgangspunkt i korpsets udviklingsplan, og påpegede at det punkt gruppen har 

mest fokus på er punktet med flere ledere, da det er af afgørende betydning for gruppens 

fortsatte beståen og udvikling. Udviklingsplanen vedhæftes referatet som bilag. 

6) Budget. Budgettet blev fremlagt og forklaret af Gert Simonsen.  

Der var spørgsmål til kontingent og debatten endte med en vedtagelse af en forsigtig øgning 

af kontingentsatsen til 175 kr. i kvartalet i indeværende år. 

7) Antal pladser i bestyrelsen blev fastsat til 4, en formand, en kasserer, en gruppeleder og en 

forældrerepræsentant. 

8) Valg til bestyrelsen. Til bestyrelsen blev valgt et nyt medlem, Thomas Thomsen som 

forældrerepræsentant, derudover fortsætter de tre bestyrelsesmedlemmer der blev valgt for 

2 år i 2022, formand Søren Borgstrøm-Hansen, kasserer Gert Simonsen og gruppeleder Elin 

Danielsen. 

9) Valg til revisor. Elsebeth Korsbæk Jensen blev genvalgt som revisor. 

10) Valg af divisionsrådsmedlemmer. Til divisionsrådet 4. maj 2023 valgtes Søren Borgstrøm-

Hansen, Gert Simonsen og Elin Danielsen. 

11) Valg af korpsrådsmedlemmer. Som korpsrådsmedlemmer valgtes Søren Borgstrøm-Hansen 

og Elin Danielsen. Korpsrådet finder sted den 17.-19. november 2023. 

12) Evt. Under eventuelt diskuteredes mulighederne for at etablere læ ved bålhytten, forskellige 

muligheder blev vendt og det er noget vi tager med i bestyrelsens arbejde. 


